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Referat fra Generalforsamlingen i Haveforeningen Sønderskov 
søndag, den 23.2.2025 kl 14 i Fælleshuset 
 
Dagsorden: 
1.  Valg af dirigent 
2.  Valg af referent 
3.  Valg af 2 stemmetællere 
4.  Bestyrelsens beretning 
5.  Godkendelse af årsregnskabet 2024 
6.  Godkendelse af budget 2025 
7.  Indkommende forslag. Herunder valg af affaldsløsning 
8.  Valg af formand for 1 år. Mads Bomberg ønsker at stoppe. 
9.  Valg af kasserer for 2 år. På valg er Randi Truelsen. Hun modtager genvalg. 
10.Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år. På valg er Finn Sigfusson, Modtager ikke genvalg. Og Paul  
Holm, han modtager genvalg. 
11. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen for 1 år 
12. Valg af 2 revisorer for 1 år. 
13. Valg af 2 revisorsuppleanter for 1 år. 
14. Valg af 6 personer til Kredsens repræsentantskab for 1 år. 
15. Valg af 2 medlemmer til vurderingsudvalget for 2 år. 
16. Valg af 2 personer til havebedømmelse for 1 år og valg af 1 suppleant for 1 år. 
17. Valg af 4 personer til festudvalget for 1 år. 
18. Eventuelt. 
 
Referat: 
Ad 1. Kredsens næstformand Bent Wiuff blev valgt. Han startede med at konstatere, at Generalforsamlingen 
 var lovlig indvarslet og gennemgik dernæst Dagsordenen, som blev godkendt uden indvendinger. 
 23 haver var repræsenteret. 
Ad 2. Lene Hensen blev valgt som referent. 
Ad 3. Heidi Holm og Michael Jørgensen blev valgt som stemmetællere. 
Ad 4. Formanden Mads Bomberg fremlagde bestyrelsens beretning: Han fortalte bl.a. om: 
 Vi har fået nye e-mail, med vores eget domæne og ny hjemmeside og udbyder. 
 Vi har renoveret stierne og stedmoderstien og P-pladsen har fået nyt grus på. 
 Vi har investeret i en gasbrænder. Vi har haft en del parkeringsbøder i år og vi har set en god effekt 
 af dette. Vi har haft flere, der var registreret med bopæls adresse i haveforeningen,  dette må man 
 ikke, og nogle, der var fraflyttet kommunen, så kan man ikke beholde sin have. Dette arbejde vil 
 fortsætte. I år har vi været ekstra hårdt ramt af rotter, vi startede med at få kommunen til at gribe ind 
 og efterfølgende  hyrede vi en privat rottemand. 
 Vi har haft afholdt 1 fest den 26/10-2024 hvor der var 26 deltagere. Fælleshuset har været udlejet 14 
 gange. Vi har haft 4 fælles arbejdsdage i 2024. 
 Tidskrævende opgaver: 
 Vi har haft en forsøgsordning på affaldssortering, da alle haveforeninger i Sønderborg kommunen 
 skal være med i en permanent løsning fra 2025.Vi har haft en arbejdsgruppe, hvor vi har delt 
 erfaringer med kommunens andre haveforeninger og undersøgt hvad andre i DK gør, samt priser. 
 For at vi kunne sende et høringssvar til kommunen og få prisen ned. Hvilket er lykkes. 
 Vi har haft haver der har stået urørt som vi har måtte tage hånd om. 
  
 Vi har haft havevurderinger, hvor der igen i år er blevet delt præmier og diplomer ud til de haver, der 
 har haft de flotteste/veldyrkede/sundeste og ryddeligste haver. 
 
 Mads sagde en stor tak til Michael, der har lagt mange timer i at bygge vores skur, samt vores 
 vurderingsudvalg og alle som har været med til at give et ekstra nap. 
 Ikke mindst takkede Mads den øvrig bestyrelse, for deres indsats gennem året. 
 Beretningen blev godkendt. 



Ad 5. Årsregnskabet for 2024 blev godkendt jf. bilag 
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Ad 6. Budget for 2025 blev godkendt jf. bilag. 
Ad 7.    -Bestyrelsens forslag til ændring af ordensreglernes paragrafer 3 + 4 + 8 + 12 + 14 blev vedtaget jf.         
  fremsendte bilag. 
 -Valg af affaldsløsning: den nedgravede model blev enstemmigt vedtaget. 
 -Der blev stemt om udlejning af fælleshus i tiden mellem jul og nytår. Det blev vedtaget ikke at leje 
  huset ud mellem jul og nytår. 
 -Der blev fremsat forslag om ikke at leje fælleshuset ud til studenterfester. Dette skal bestyrelsen 
  kigge på igen og i stedet formulere et tillæg til lejekontrakterne. 
 -Der blev fremsat forslag om, at overskuddet på festkontoen på kr. 8000 blev overført til     
  driftskontoen til øgede udgifter i 2025. Det blev stemt ned, så beløbet bliver på festkontoen. 
Ad 8.  Jørg Peper blev valgt som formand for en 1 årig periode. 
Ad 9.  Randi Truelsen blev genvalgt som kasserer. 
Ad 10 Paul Holm modtog genvalg og Lene Hensen blev valgt for en 2 årig periode. 
Ad 11 Pia Jepsen og Hr. 410  blev valgt som suppleanter til bestyrelsen for 1 år. 
Ad 12 Mads Bomberg blev valgt for 2 år og Jan Uffe Schjødt blev valgt for 1 år som revisorer. 
Ad 13 Heidi Holm og Karin Bentzon blev valgt som revisorsuppleanter for 1 år. 
Ad 14 Michael Jørgensen, Lene Hensen, Jørg Peper, Paul Holm, Hr. 410 og Pia Jepsen blev valgt til 
 Kredsens repræsentantskab for 1 år. 
Ad 15 Michael Lund og Michael Jørgensen blev valgt som medlemmer til vurderingsudvalget for 2 år. 
Ad 16 Ulla Peper og Bärbel Madsen blev valgt til havebedømmelse for 1 år og Mads Blomberg blev valgt 
 som suppleant for 1 år. 
Ad 17 Ulla Peper, Randi Truelsen, Heidi Holm og Fru 410 blev valgt til festudvalget for 1 år. 
 
Eventuelt: Der blev spurgt ind til datoerne for fælles arbejdsdage i 2025. Datoerne bliver meddelt efter det 
konstituerende bestyrelsesmøde den 6.3.2025. 
Bent Wiuff takkede for god ro og orden. 
 
Den 24.2.2025 
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Lene Hensen    Bent Wiuff   Mads Bomberg   

   
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


